
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 229
I juni 2015 blev en undersøgelse offentliggjort af slagtefund på økologiske
svin, der indikerede, at økologiske grise ikke sygdomsbehandles i tilstrækkelig
grad. Ministeren bedes redegøre for, om Fødevarestyrelsen har fulgt op på
undersøgelsen, samt om ministeren vil være indstillet på at ændre reglerne
om enkeltdyrsbehandling, så der fortsat er et stærkt incitament til lavt antibioti-
kaforbrug samtidig med, at der åbnes op for, at et dyr kan behandles flere
gange, hvis det vurderes nødvendigt.
http://vsp.lf.dk/~/media/Files/PDF%20-%20Publikationer/Notater%202015/
Notat_1518_Rapport_friland_konventionel_slagtesvin.pdf

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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